

黃其光被榮選為 2014-15 年度國際扶輪社長

Huang is choice for 2014-15 RI president

扶輪消息 -- 2012 年 8 月 7 日

Rotary News -- 7 August 2012

華文翻譯: 扶輪出版委員會

台灣的台北扶輪社社員黃其光 Gary，已由社長提名委員會選出為 2014-15 年度國際扶輪社長。如果沒有挑戰候選人，黃其光將於 10 月 1 日成為社長提名人。

黃其光說，他為扶輪立下的願景是增加社員人數至超過 130 萬人。

「要增加我們的社員人數，我們必須走出國界，到任何我們看到有成長潛力的地方，如中國、蒙古和越南等國家。我將會強調增加女性和年輕的社員。」黃其光說「我也將鼓勵前扶輪社員，再次成為我們扶輪家庭的一部分。」

黃其光曾擔任台灣新光保全股份有限公司、新壽公寓大廈管理維護股份有限公司，及秉誠保險代理有限公司的董事長及泰豐輪胎股份有限公司董事及台北市生命線協會常務理事。

他曾擔任華僑產物保險股份有限公司總經理及中華民國工商建設研究會創會秘書長。

黃其光自 1976 年加入扶輪成為扶輪社員迄今，曾擔任國際扶輪副社長、理事、扶輪基金會保管委員、地區總監、國際講習會訓練領導人、地域會議領導人、特別工作小組委員及協調人、委員會委員及主委。

他曾任 2000 年香港扶輪講習會、2011 年吉隆坡扶輪講習會、2002 年馬尼拉扶輪講習會及 2003 年新加坡扶輪講習會的召集人，他擔任過 2002 年台北社長會議主委。他曾任台灣前總監協會會長。

黃其光在 1986-87 年度擔任包含香港、澳門、台灣在內的 345 區的總監時，成立了 19 個新的扶輪社。

黃其光曾榮獲中華民國公益團體服務協會的國家公益獎及中華民國內政部的傑出社區服務獎。

他曾獲頒國際扶輪的超我服務獎及扶輪基金會的有功服務獎。

黃其光 Gary 與他的夫人姚世蕾 Corinna 有三名子女。

2012 年社長提名委員會委員為 美國的 John F. Germ (主委)；英格蘭的 Keith Barnard-Jones；摩洛哥的 Mohamed Benmejdoub；丹麥的 Peter Bundgaard；美國的 Michael Colasurdo Sr.；巴西的 Mário de Oliveira Antonino；印度的 Sushil Gupta；台灣的謝三連 Jackson；澳大利亞的 John Lawrence；義大利的 Carlo Monticelli；美國的 Paul A. Netzel；日本的小澤一彦 Kazuhiko Ozawa, Japan；德國的 Ekkehart Pandel；泰國的 Noraseth Pathmanand；巴哈馬的 Barry Rassin；加拿大的 Robert Scott；及美國的 Thomas M. Thorfinnson。



黃其光被榮選為 2014-15 年度國際扶輪社長 Gary C.K. Huang is the choice for 2014-15 RI President.

Gary C.K. Huang, a member of the Rotary Club of Taipei, Taiwan, is the selection of the Nominating Committee for President of Rotary International in 2014-15. Huang will become the president-nominee on 1 October if there are no challenging candidates.

Huang says his vision for Rotary is to increase membership to more than 1.3 million.

“To increase our membership, we must go beyond borders to wherever we see growth potential, such as the countries of China, Mongolia, and Vietnam. I will put an emphasis on increasing female and younger members,” Huang says. “I will also encourage former Rotarians to once again be part of our Rotary family.”

Huang has served as the chair of Taiwan Sogo Shinkong Security Co., Ltd., Shin Kong Life Real Estate Service Co., and P.S. Insurance Agency, Inc. and director of Federal Corporation and managing director of Taipei Life-Line Association.

He is a past president of Malayan Overseas Insurance Co. and charter secretary general of the Council for Industrial and Commercial Development in Taiwan.

A Rotarian since 1976, Huang has served as RI vice president, director, Rotary Foundation trustee, district governor, International Assembly training leader, regional session leader, task force member and coordinator, and committee member and chair.

Convener of the 2000 Hong Kong, 2011 Kuala Lumpur, 2002 Manila, and 2003 Singapore Rotary Institutes, he also served as chair of the 2002 Taipei Presidential Conference. He is chair of the Council of Past District Governors in Taiwan.

Huang created 19 new clubs in 1986-87 as governor of District 345, which included Hong Kong, Macau, and Taiwan.

Huang has been awarded the National Civic Service Award by the Federation of Non-Profit Associations and the Outstanding Community Service Award by the Ministry of the Interior, R.O.C. He is a recipient of the RI Service Above Self Award and the Rotary Foundation's Citation for Meritorious Service.

Huang and his wife, Corinna Yao, have three children.

The 2012 nominating committee members are John F. Germ, USA (chair); Keith Barnard-Jones, England; Mohamed Benmejdoub, Morocco; Peter Bundgaard, Denmark; Michael Colasurdo Sr., USA; Mário de Oliveira Antonino, Brazil; Sushil Gupta, India; Jackson San-Lien Hsieh, Taiwan; John Lawrence, Australia; Carlo Monticelli, Italy; Paul A. Netzel, USA; Kazuhiko Ozawa, Japan; Ekkehart Pandel, Germany; Noraseth Pathmanand, Thailand; Barry Rassin, Bahamas; Robert Scott, Canada; and Thomas M. Thorfinnson, USA.